
Protokół nr 37/2013
z posiedzenia Komisji ds. Ochrony Środowiska

Rady Miasta Luboń
z 15.10.2013 roku

Obecność zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokółu.

Posiedzenie które odbyło się w sali Posiedzeń Rady Miasta rozpoczęto o godz. 17.00.

Porządek posiedzenia:

1. Miejski Konkurs Ekologiczny.
2. Czipowanie psów.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Przyjęcie protokółu nr 36 z posiedzenia komisji 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Przewodniczący Komisji stwierdził prawomocność jej posiedzenia i zdolność do formułowania 
przez nią wniosków i wydawania opinii.

W posiedzeniu Komisji wzięła również udział Dorota Starzak – pracownik Wydziału Spraw 
Komunalnych Urzędu Miejskiego oraz mieszkaniec naszego miasta – Michał Adamczak.

Przebieg posiedzenia

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji zapoznał zebranych z prośbą dyrekcji Gimnazjum nr 2 o 
ufundowanie nagród w kwocie 1.500 zł,- dla laureatów Miejskiego Konkursu Ekologicznego
„Las blisko nas”. Wniosek-prośbę, po omówieniu – Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Wynik głosowania:
6 radnych głosowało – za
3 osoby nieobecne
.

Ad. 2

Dorota Starzak po raz kolejny zreferowała uczestnikom posiedzenia temat obowiązku ewidencji 
i znakowania psów w naszym mieście. Między innymi poinformowała, że Miasto Luboń podpisa-
ło umowę z Geulincx Poland Sp. z o.o. w zakresie bezpłatnego korzystania z Międzynarodowej 
Bazy Danych Safe-Animal i realizowania wspólnego programu o tej nazwie. Firma ta zobowiąza-



ła się do utworzenia w Międzynarodowej Bazie Danych zbioru Miasta Luboń. Zawarte w nim 
będą dane dotyczące oznakowanych psów z terenu naszego miasta. Pani Starzak poinformowa-
ła również o wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego ogłoszonego w BZP pn.
„Usługa wszczepiania elektronicznych identyfikatorów przez lekarzy weterynarii psom od wła-
ścicieli zamieszkałych na obszarze administracyjnym Miasta Luboń w roku 2013” (wybrano ofer-
tę Prywatnej Kliniki Weterynaryjnej Pawła Antosika mieszczącej się przy ul. Siostry Faustyny 1). 
W toku dyskusji Komisja postanowiła wystąpić do burmistrza z wnioskiem żeby usługa czipowa-
nia psa była wykonywana wyłącznie po okazaniu stosownego dowodu opłaty za jego posiada-
nie.

Wynik głosowania:
6 radnych głosowało – za
2 radnych głosowało – przeciw
1 osoba nieobecna

Ad. 3 

Komisja postanowiła wystąpić do burmistrza z wnioskiem o zaproszenie na jedną z najbliższych 
sesji Rady Miasta dowódcę lotniska w Krzesinach lub jego pełnomocnika oraz przedstawiciela 
Wojewody lub Marszałka Województwa Wielkopolskiego.

Komisja poruszyła też problem niepodłączania się niektórych mieszkańców do sieci kanalizacyj-
nej, pomimo istnienia w sąsiedztwie ich posesji kolektora głównego. Pytano, czy od takich 
mieszkańców wyciągane są konsekwencje przez odpowiednie służby miejskie.

Ad. 4 

Członkowie komisji przyjęli protokół nr 36 z posiedzenia komisji w dniu 11.09./2013
W głosowaniu wzięło udział ośmioro radnych 
Nieobecni: 1

Wynik głosowania:
za przyjęciem protokółów – 8 radnych
przeciw – 0 radnych
wstrzymał się od głosu – 0 radnych

Posiedzenie zakończono o godz. 18.00

Sekretarz                                                                                                 Przewodniczący
Paweł Wolniewicz                                                                                  Rafał Mania



Załączniki:
 – (1) – Lista obecności
 – (2) – Wniosek dyrekcji Gimnazjum nr 2.
 – (3) – Zawiadomienie o wyniku postępowania (weterynarz – czipowanie psów)
 – (4) – Wniosek dot. skorelowania u sługi czipowania psów z opłatą za jego posiadanie.
 – (5) – Wniosek dot. lotniska w Krzesinach


